

HOMANTIN HILLSIDE - PRIORITY OF SELECTION OF PARKING SPACES BALLOTING RESULT

何文田山畔車位揀選次序抽籤結果

Regarding the sale of parking spaces of HOMANTIN HILLSIDE (the "Parking Spaces") to specified purchasers ("Specified Purchasers") holding the pre-emptive / priority right to purchase, priority of selection has been determined by balloting at 11:00a.m. on 30th November 2016, balloting result is listed in the table below:

有關向持有何文田山畔車位("車位")優先購買權的指定買家("指定買家")發售車位事宜，已於 2016 年 11 月 30 日上午 11 時進行抽籤決定揀選車位之次序，抽籤結果如下：

Selection Sequence 揀選次序	Application Number 申請號碼	Selection Sequence 揀選次序	Application Number 申請號碼
01	HMTCP019	17	HMTCP032
02	HMTCP007	18	HMTCP011
03	HMTCP024	19	HMTCP016
04	HMTCP026	20	HMTCP014
05	HMTCP031	21	HMTCP023
06	HMTCP003	22	HMTCP006
07	HMTCP002	23	HMTCP018
08	HMTCP013	24	HMTCP027
09	HMTCP015	25	HMTCP017
10	HMTCP004	26	HMTCP008
11	HMTCP025	27	HMTCP020
12	HMTCP021	28	HMTCP022
13	HMTCP001	29	HMTCP029
14	HMTCP009	30	HMTCP012
15	HMTCP030	31	HMTCP010
16	HMTCP028	32	HMTCP005

*** Specified Purchasers shall attend 27/F, AIA Kowloon Tower, Landmark East, 100 How Ming Street, Kwun Tong, Kowloon between 10:15am – 10:45am on 4th December 2016 ("Check-in time") to check-in attendance, Specified Purchaser who arrives after the Check-in time shall be deemed to have given up his priority of selection.**

***如指定買家未能於 2016 年 12 月 4 日上午 10:15 至上午 10:45("報到時間")到達九龍觀塘巧明街 100 號 Landmark East 友邦九龍大樓 27 樓報到，未能於報到時間到達的指定買家將被視為放棄優先揀選車位的權利。**

Notes 備註：

- The ballot took place at 11:00 a.m. on 30 November 2016 and the balloting was operated by computer.
抽籤程序於 2016 年 11 月 30 日進行，抽籤以電腦操作。
- On 4 December 2016, the Specified Purchasers must bring along
 - Original "Application Form for Purchase of Parking Space at Homantin Hillside";
 - If the Specified Purchaser is an individual, H.K.I.D. Card(s) or Passport(s); if the Specified Purchaser is a company incorporated in Hong Kong, a copy of the business registration certificate, a copy of the certificate of incorporation, a copy of the latest annual return, the company chop and H.K.I.D. Card(s) of the director(s) of the company; and
 - Cheque for payment of the preliminary deposit.於 2016 年 12 月 4 日，指定買家須攜同其
 - 何文田山畔車位認購申請表格正本;
 - 如指定買家為個人，香港身份證或護照；如指定買家為香港成立公司，其商業登記證書副本、公司註冊證書副本、最新的周年申報表副本、公司印鑒和董事的香港身份證；
 - 支票以繳付臨時訂金之餘額。
- The Specified Purchasers whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the Parking Spaces in the selection sequence according to the ballot result.
經賣方確認並核實身份後指定買家方可享有根據抽籤結果揀選車位的資格。
- The right to select Parking Space in accordance with this ballot result is personal to Specified Purchaser which shall not be assigned, transferred or disposed of in any way.
根據抽籤結果揀選車位的權利只適用於每位車位指定買家個人。該權利不得轉讓、轉移或以任何方式處置。
- The Vendor reserves its absolute right to allocate any Parking Space(s) to any interested person.
賣方保留分配任何車位予任何有意購買的人士之絕對權力。
- In case of inconsistency between Chinese and English versions, the English version shall prevail.
如中英文版本內容有歧異，一概以英文版本為準。
- In this notice, if the context permits or requires, the singular number shall include the plural and the masculine gender shall include the feminine and the neuter.
本通知中，除非文意另有要求，凡指單數的字詞亦指眾數而指眾數的字詞亦指單數，而凡指某一性別（或不屬於男性或女性）的字詞亦指其他性別及不屬於男性或女性者。